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Beste inwoner van Hasselt
Wij wensen u een gelukkig 2023 toe. 

Met de N-VA en Hasselt schoten we dit jaar meteen stevig  
uit de startblokken. Nog maar net waren we bekomen  
van een schitterende editie van De Warmste Week of we  
kregen al zwart-op-wit dat onze stad een aantrekkingspool 
voor toeristen en shoppers is. Het stadsbestuur levert al sinds 
dag één inspanningen om Hasselt terug op de kaart te zetten 
en dat werpt duidelijk zijn vruchten af. Denkt u dat we nu op 
onze lauweren blijven rusten? Zeker niet. Kijk maar.

In 2023 
    haalden we al Sparkx, het grootste sportpretpark van 

Europa, naar Hasselt;
    openden we een gloednieuwe jeugdaccommodatie;
    vulden we winkelruimte in;
    onderzoeken we de modaliteiten van een gemeentefusie  

die de (nieuwe) Hasselaren ten goede komt;
    blijven we Vlaams geld naar Hasselt halen voor  

beter onderwijs en betere sportinfrastructuur.

Kortom, we zitten niet stil en blijven ons inzetten voor u, de 
Hasselaar.

Wilt u al die inspanningen op de voet volgen? Neem dan snel 
een kijkje op onze Facebookpagina: facebook.com/nvahasselt 
en volg ons. 

Met vriendelijke Vlaamse groeten

Kenny Bloemen
Voorzitter

kenny.bloemen@n-va.be

Steven Vandeput
Burgemeester

steven.vandeput@n-va.be

Bijna 4.000 m² winkelruimte ingevuld in 2022
In 2022 werd 8.412 vierkante meter aan winkelruimte ingevuld in de Hasseltse binnenstad. Tegelijk kwam er 4.589 vierkante 
meter leeg te staan. “Een positief nettoresultaat van bijna 4.000 vierkante meter. En ook 2023 kondigt zich met nu al 4.700  
vierkante meter aan invulling gunstig aan”, vertelt schepen van Lokale Economie Rik Dehollogne.

“Het stadsbestuur doet enorme inspanningen om het ondernemersklimaat in Hasselt zo gunstig mogelijk te maken. Door proactieve 
mailings en prospectie gaan we zelf op zoek naar handelszaken die een meerwaarde zijn. Maar ook bepaalde panden zetten we in de 
kijker. Hasselt is een prachtige stad om in te wonen en te ondernemen. Ons beleid loont:  
dat bewijzen de cijfers van 2022”, aldus schepen Dehollogne.

Concrete cijfers 2022 
In totaal: 8.412 vierkante meter

•   46 nieuwe zaken: 
19 in de horeca; 
20 in de handel; 
7 in de diensten.

•   15 bestaande zaken veranderden 
van locatie in de binnenstad.

•    En er kwamen 18 tijdelijke  
invullingen, waarvan 6 in  
The Box.

Meer info? 
Stuur een 

mailtje naar

rik.dehollogne@n-va.be
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Gaat Hasselt fuseren?
Een fusie. Klinkt goed, toch? De gemeenteraden  

van Kortessem en Hasselt gaven alvast de principiële  
goedkeuring om een fusie te onderzoeken.

Waarom is dat nuttig?
Zo’n fusie heeft maar één uitgangspunt: een betere 
dienstverlening voor de burger door een efficiëntere 
werking van de stadsdiensten. De besturen bundelen  
de krachten voor een sterker beleid. De opdrachten  
en bevoegdheden van de lokale besturen werden de 
voorbije jaren sterk uitgebreid en ook in de toekomst  
zal dat takenpakket alleen maar groeien.

Hoe zit het met de inwoners?
We versterken elkaar zonder dat u als inwoner uw  
eigenheid of roots moet opgeven. Of u nu een inwoner 
bent van Zammelen of van Kiewit, daaraan verandert 
niets. 

Is een fusie onvermijdelijk?
Met deze oefening willen we ons wapenen voor de 
toekomst. Schaalvergroting zal sowieso op de agenda 
komen te staan. We nemen dan liever het heft in eigen 
handen en starten met open vizier de gesprekken.

Doet mijn mening ertoe?
Zeker. Uw mening is van cruciaal belang. Enkel samen 
maken we van de fusie tussen Kortessem en Hasselt  
een succesverhaal voor u als inwoner. 

Hasselt ondersteunt buurtcomités en wijkraden
De stad Hasselt voorziet vanaf 2023 jaarlijks werkingsmiddelen voor de buurtcomités en wijkraden. “Daardoor creëren  
we duidelijkheid en bevorderen we de mogelijkheden voor mooie projecten op wijkniveau”, zegt schepen van de Hasselaar  
Dymfna Meynen.

Een grote meerwaarde

Schepen Dymfna Meynen: “Momenteel zijn meer dan 120 buurtcomités en 6 wijkraden actief in Hasselt. Daar komt nog een  
nieuwe wijkraad bij. De aantallen blijven dus maar stijgen, wat wij uiteraard toejuichen. Zij zijn namelijk een grote meerwaarde  
voor de buurt of wijk. En dat op geheel vrijwillige basis, want zij krijgen tot op heden geen structurele ondersteuning.”

Als stadsbestuur samenwerken met buurtcomités en wijkraden

“Doordat zij geen structurele ondersteuning krijgen,  
bestaan er ook geen officiële definities of voorwaarden.  
Ze bevinden zich dus in een grijze zone. Maar dat  
willen we nu aanpakken. Dan kunnen we in de  
toekomst als stadsbestuur intensiever met hen  
samenwerken”, zegt Dymfna Meynen.

Jaarlijkse werkingsmiddelen

In 2023 voorziet de stad 
Hasselt 200 euro per 
comité. De 7 wijkraden 
krijgen elk 1.000 euro.

Meer info? 
Stuur een 

mailtje naar

dymfna.meynen@n-va.be

Vragen of suggesties? 
Kijk op 

www.hasseltkortessem.be.

HASSELT2

hasselt@n-va.be



Meer dan miljoen  
bezoekers tijdens 
eindejaarsperiode
 
Bracht u tussen 10 december en 8 januari een 
bezoekje aan het Hasseltse stadscentrum?  
Dan heeft u vast gemerkt dat het er druk was.  
We ontvingen maar liefst 1,1 miljoen bezoekers.

Hoe komt het dat zoveel mensen hun weg naar 

Hasselt vinden?

“Dat we zoveel bezoekers mochten verwelkomen, 
is het resultaat van de vele inspanningen die we 
geleverd hebben. We haalden grote evenementen 
naar Hasselt en verbeterden de winkelervaring 
door allerlei kleinere initiatieven. Een voorbeeld 
van zo’n groot evenement is De Warmste Week. 
Daarmee zetten we Hasselt op de kaart en in de 
kijker”, vertellen burgemeester Steven Vandeput 
en schepen van Lokale Economie Rik Dehollogne. 
De eindejaarsperiode werd daardoor een absolute 
voltreffer voor de Hasseltse horeca en handel. 

Klopt het dat de binnenstad er anders uitziet?

Zeker. We hebben stevig geïnvesteerd in de omgeving. Zo heeft onze binnenstad een ware metamorfose ondergaan.

   De Grote Markt is prachtig vernieuwd.

   De aanpalende winkelstraten zijn gerenoveerd.

   Er zijn gezellige doorsteekjes gecreëerd die verschillende stadsdelen met elkaar verbinden.

HOE WOKE ONZE
CULTUUR VERNIETIGT
BDW Studententournee

Wanneer? Donderdag 2 maart 2023

Waar? UHasselt - Oude Gevangenis

U bent van harte welkom!

GRATIS 

VATEN



Hasselaar maakt eigen buurt veiliger
Met de officiële start van de buurtinformatienetwerken (BIN) in Sint-Lambrechts-Herk en Stevoort zitten we  
aan twaalf BIN’s sinds de opstart van dit stadsbestuur in 2019. “We hebben hard ingezet op het veiligheidsaspect. 
Dat merkt de Hasselaar. Daardoor gaan we van nul naar twaalf BIN’s”, zegt burgemeester Steven Vandeput,  
die ook bevoegd is voor Veiligheidsbeleid. 

“Bij de twaalf BIN’s zijn in totaal 3.045 unieke adressen actief 
betrokken. Het aantal leden ligt dus nog een stuk hoger. 
Bovendien zijn er nog heel wat buurten die een BIN willen 
opstarten. Zo zijn er al zeker zeven die in 2023 van start gaan. 
Ook zijn er enkele bestaande BIN’s die plannen hebben om uit 
te breiden. Op termijn willen we het grondgebied van Hasselt 
optimaal invullen met BIN’s. Een belangrijke voorwaarde blijft 
wel dat het moet groeien vanuit de buurt zelf, al doen we vanuit 
het stadsbestuur aan bewustwording en geven we informatie.”

Wilt u graag meer weten over BIN’s? 
Surf dan snel naar www.hasselt.be/BIN.

U kan ook meer informatie verkrijgen door een mailtje te sturen naar steven.vandeput@n-va.be.

Steven Vandeput, burgemeester

Samen maken 
we er een 

schitterend 
jaar van!
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De Warmste Stoemp: 
het heeft gesmaakt!

Bracht u een bezoekje 
aan Winterland? Het 
was de moeite waard.

Samen met minister 
Zuhal Demir staken 
wij de handen uit de 
mouwen.

Samen klonken we  
op het nieuwe jaar.

Wij bewonderden de 
Hasseltse skyline 
gemaakt van … 
speculaas. 

En of we genoten hebben van de 
heerlijke winterborrelwandeling!

50 jaar gehuwd? 
Dat verdient een 
dikke proficiat.

hasselt@n-va.be
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